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1.What is your technical title?
你的技术职称是什么?

2.Why do you choose this field as your career?

为什么选择这一行呢?

3.What makes you think you are able to do the job?

为什么你认为自己能胜任这份工作呢?

4.What kind of work were you responsible for in the past employment?

在过去的工作中你负责什么?

5.I am an Assistant Electronics Engineer.

我是助理电子工程师。

6.I've wanted to be involved in engineering ever since I was little.

从小我就希望有一天能从事工程方面的工作。

7.My major is Automobile Designing and I have received my master's degree in science.

我的专业是汽车设计，而且我已经取得了理学硕士学位。

8.I am a student engineer who mainly took charge of understanding of the mechanical strength and corrosion resistance of various materials.

我是见习工程师，主要是了解各种材料的机械强度和耐腐蚀能力。

9.If I am accepted into this company，I will contribute to improving technology and making better products.

如果我进人贵公司，我将为改进技术、制造更好的产品而贡献力量。

10.To be frank, I am uncertain about it as I didn't design that before.

坦白说，我对这类设计没把握，因为我之前没有做过。

Dialogue 1

对话一

A: What is your technical title?

A: 你的技术职称是什么?

B: I am an Assistant Electronics Engineer.

B: 我是助理电子工程师。

A: Why do you choose this field as your career?

A: 为什么选择这一行呢?

B: I've wanted to be involved in engineering ever since I was little. And my study has equipped me with a career as a mechanical engineer.

B: 从小我就希望有一天能从事工程方面的工作。我的所学使我能胜任机械工程师的工作。

Dialogue 2

对话二

A: What makes you think you are able to do the job?

A: 为什么你认为自己能胜任这份工作呢?

B: My major is Automobile Designing and I have received my master's degree in science. I think I can do it well.

B: 我的专业是汽车设计，而且我已经取得了理学硕士学位。我自信能做好这个工作。

A: What kind of work were you responsible for in the past employment?

A: 在过去的工作中你负责什么?

B: I am a student engineer who mainly took charge of understanding of the mechanical strength and corrosion resistance of various materials.

B: 我是见习工程师，主要是了解各种材料的机械强度和耐腐蚀能力。
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